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About the book


The series Chess Tactics – Training for Intermediates deals with chess tactics like they are happening daily on club player level.


Stuff that happens really in your games.


If you are an intermediate chess player, this series is ideally suited for you to improve your tactical sight.


All the positions are taken from my own games or from games of club level players. You've got here volume 3 with 588 mate-in-1 positions. This volume is very well suited for beginners.




Über das Buch


Die Reihe Schach-Taktik - Training für Vereinsspieler behandelt taktische Wendungen wie sie in Schachpartien auf Klubspieler-Niveau ständig vorkommen.


Also solche, wie sie wirklich in Ihren Spielen vorkommen.


Wenn Sie ein durchschnittlicher Vereins-Schachspieler sind, ist diese Reihe ideal für Sie geeignet, um Ihr taktisches Auge zu schulen.


Alle Stellungen dieser Reihe sind aus Spielen auf Vereinsspielernvieau. Sie halten Band 3 mit 588 Matt-in-1 Stellungen in den Händen. Dieser Band ist auch sehr gut für Anfänger geeignet.





Symbole / Symbols / символы








	1.

	Weiß am Zug

	white to move

	ход белых






	1...

	Schwarz am Zug

	black to move

	ход чёрных






	1.f5

	Weiß zieht hier f5. Was soll Schwarz danach ziehen?

	White plays f5. What shall black move afterwards?
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